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INTERPELACJA
Przedmiot/temat interpelacji:

URZ*D

SEKRETARIAT
CIELCE

14- 2019
1. Remont przedłużenia ul. Bieszczadzkiej do ul. Warszawska.
2. Poszerzenie chodnika - przedłużenie ul. Karkonoskiej do ul.
3. Prośba o udzielenie informacji na kim ciąży obowiązek budowy~
jednorodzinnymi na os. Związkowiec m.in. przy ul. Jeleniowskiej czy Tatrzańskiej,
w linii pomiędzy działka prywatna, a ulica.

Uzasadnienie Interpelacji:

Szanowny Panie Prezydencie,

Poniższa interpelacja dot. w całości problemów infrastrukturalnych os. Związkowiec, zgłaszanych
do mnie przez jego mieszkańców.

1. Wnioskuję o przeprowadzenie prac remontowych na odcinku przedłużenia ul. Bieszczadzkiej
do ul. Warszawskiej (dokładna lokalizacja w załączniku nr 1). Ulica Bieszczadzka tylko na tym
krótkim odcinku nie ma nawierzchni asfaltowej, a jedynie gruntowa. Ten łącznikowy fragment
drogi jest przejściem mieszkańców na najbliższy przystanek autobusowy. Obecny charakter i stan
tej nawierzchni jest tragiczny (liczne nierówności i wystające kamienie). W okresie zimowym,
a także podczas dni deszczowych komunikacja tym traktem, również dla pieszych użytkowników,
jest znacznie utrudniona. Dodatkowo brak jest oświetlenia, co stanowi bezpośrednie zagrożenie dla
uczestników ruchu. Stan tego odcinka odbiega od europejskich standardów i spowodowany jest
m.in. częstym użytkowaniem przez mieszkańców, a tym samym potwierdza to zasadność
przeprowadzenia takiej inwestycji.

2. Wnioskuję o przeprowadzenie drobnych prac remontowych w postaci poszerzenia istniejącego
chodnika będącego przedłużeniem ul. Karkonoskiej do ul. Orkana. Ten łącznikowy fragment jest
przejściem mieszkańców na najbliższy przystanek autobusowy. Obecnie przejście jest na tyle
wąskie, że trudno nawet mijać się z przeciwka.

Realizacja tych dwóch w/w inwestycji w znaczący sposób zaspokoi bieżące potrzeby mieszkańców
os. Związkowiec w zakresie sprawnej komunikacji.

3. Proszę o ustalenie w czyjej gestii leży obowiązek budowy chodników przed domami
jednorodzinnymi w linii pomiędzy działka prywatna, a ulica. Obecnie nie ma ciągłych traktów
pieszych. Jeżeli obowiązek leży po stronie miasta, proszę o powstanie spójnych traktów.

Do informacji:
Miejski Zarząd Dróg.
Komisja Gospodarki Komunalnej i ochrony Środowiska.

Załączniki:
Lokalizacja + zdjęcia z terenu.
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